
04/2022

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE§
DE L'AJUNTAMENT CELEBRADA EL DIA 27 DE SETEMBRE DE 2022

A la Sala de Plens de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà, essent les dinou hores del dia vint-
i-set de setembre de 2022, sota la presidència de l’Il.ltre. Sr. Alcalde Josep Lara Tristante, es 
constitueix el Ple de l'Ajuntament a l'efecte de celebrar sessió ordinària en primera convocatòria.

Assisteixen a l'acte els Regidors el Sr. Marc Sensada i Rusiñol, la Sra. Àngels Arasa i Uriach, 
el Sr. Antonio Morales i Calderón, el Sr. Ferran Sayes i Jato, la Sra. Olga Saus i Marginet, i  
la Sra. Silvia Campoy Curriu. 

Actua  com a  Secretària de la Corporació N’Elizabeth Benítez Vilajuana. 

Comprovat que el quòrum d'assistència acompleix allò que disposa l'article 98.c) del Decret 
legislatiu  2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el  Sr. Alcalde obre la sessió.

1.-  ACORD D’APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DEL PLE ORDINARI DE DATA 
21 DE JUNY DE 2022

Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació el redactat  de l’acta del ple ordinari de 
data 21 de juny de 2022.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat, amb 4 vots a favor dels 
regidors  de  Junts  per  Catalunya-Guardiola  de  Berguedà,  i  3  dels  regidors  de  l’Agrupació 
d’Electors de Guardiola, s’acorda:

Únic.- Aprovar per unanimitat i sense esmenes, el redactat de l’acta del ple ordinari de data 21 
de juny de 2022.

2.-  APROVACIÓ  INICIAL  EXPEDIENT  DE  MODIFICACIÓ  DE  CRÈDITS  AMB  MAJORS 
INGRESSOS I   RONAMENT DE TRESORERIA GENERAL  

Atès que existeixen despeses que no poden demorar-se fins a l'exercici següent per a les quals 
no existeix crèdit, o és insuficient al Pressupost vigent de la Corporació, segons queda justificat 
en la Memòria que acompanya l'expedient, i atès que es disposa de majors ingressos obtinguts  
de  l’Excma.  Diputació  de  Barcelona  i  de  romanent  líquid  de  Tresoreria  segons  els  estats 
financers i comptables resultants de la liquidació de l'exercici anterior.

Atès que es va emetre informe de Secretaria sobre la Legislació aplicable i el procediment a 
seguir.

Atès l'informe de Secretaria, de conformitat amb el que disposa l'article 177.2 del Reial Decret 
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals, i  l'article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril,  Reguladora de les Bases del Règim 
Local, es proposa al Ple l’adopció del següent: ACORD

PRIMER. Aprovar inicialment l'expedient de modificació de crèdits 2/2022, en la 
modalitat de  suplement i  generació de crèdit  finançat amb càrrec a majors 
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ingressos  i  al  romanent  líquid  de  Tresoreria  resultant  de  la  liquidació  de 
l'exercici anterior, d'acord amb el detall següent:

Aplicació 
Pressupostà

ria
Descripció 

previsio 
actual

import 
modific.

TOTAL

338 22600
Despeses diverses Activitats culturals i 
recreatives Festes

60.000,0
0

20.000,0
0

80.000,0
0

450 21000
Rep i conserv infraestructures i bens 
Manteniment de la llera del tram urbà dels rius 
Llobregat i Bastareny  19.284,43€

10.000,0
0

19.300,0
0

29.300,0
0

430 22700
Treballs realitzats altres empreses –turisme
Mina de petroli

2.500,00 4.000,00 6.500.00

340 22700
Treballs realitzat altres empreses –esports
Serveis SOS

300.00 1.000,00 1.300,00

320 22700
Treballs realitzats altres empreses –
ensenyament
Monitor menjador 3000 + treballs neteja 5300

3.000,00 8.300,00
11.300,0

0

920 22300
Serveis de transport 
Transport màquina de tren 

300.00 6.000,00 6.300,00

453 61102

Inversions varies en carrers   2022/2/inver/1
c/industria esfondrament 18.755,00€
c/indsutria desviament aigües 19.000,0€
Arranjam Barri Bastareny 102.816,86€
Mesures reductores de velocitat 18.000€

10.000,0
0

158.700,
00

168.700,
00

454 61103
Inversions varies camins  2022/2/inver/2
Programa sectorial camins 2022 imp 
31.766.18€

10.000,0
0

31.800.0
0

41.800,0
0

920 63202
Inversions edificis Benestar social  
2022/2/inver/12
PUOSC obra Cementiri + mur

42.000,0
0

7.750,00
49.750,0

0

330 63200
Inversions edificis Culturals  2022/2/inver/11
Increment caldera c civic

8000,00 5000,00 13000,00

161 62400
Elements de transport  2022/2/inver/15 nou
Adquicio  furg. ford –courier diesel-12.835,50€

0.00
13.000,0

0
13.000,0

0

920 62500

Inversions en mobiliari   2022/2/inver/7
Escenari alumini de 80m2 –  16.989.45€
Parcs infantils 41.219,86€
Varis il.luminacio 2.000,00€

10.000,0
0

60.500,0
0

70.500,0
0

    TOTAL SUPLEMENT DESPESES
335.350,

0

Aplicacions d’ingresos:  

Concepte Descripció Euros

76100

Diputació de Barcelona
22/X/319336 Programa sectorial camins 2022 – 31.766.18€
22/X/327895 Inversions resilients lin 1 2022  -   51.408,43€
22/X/320189 Inversins resilients lin 1 2023   -    51.408,43€

134.583,04

87000 Romanent tresoreria finançament general 200.766,96

  TOTAL INGRESSOS 335.350,00

Una vegada incorporat aquest expedient el resum per capítols del pressupost será:

Pressupost de Despeses

 CAP  DESCRIPCIÓ
CONSIG. 
INICIAL

CONSIG.  
FINS EXP 2-
22

CONSIG.
DEF.

1 Despeses de personal 447.265,00 0.00 447.265,00
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2 Despeses corrents en béns i Serveis 466.400,00 58.600,00 525.000,00

3 Despeses financeres 1.200,00 0.00 1.200,00

4 Transferències corrents 96.612,00 0.00 96.612,00

5 Fons contingència i altres imprevistos 5.500,00 0.00 5.500,00

6 Inversions reals 710.760,00 696.432,60 1.407.192,60

9 Passius financers 20.000,00 0.00 20.000,00

TOTAL 1.747.737,00 755.032,60 2.502.769,60

Pressupost d'Ingressos

CAP DESCRIPCIÓ
CONSIG. 
INICIAL

CONSIG. 
FINS EXP 2-
22

CONSIG.
DEF.

 1 Impostos directes 585.647,00 0.00 585.647,00

2 Impostos indirectes 12.006,00 0.00 12.006,00

 3 Taxes, preus públics i altres ingresos 175.312,00 0.00 175.312,00

4 Transferencies corrents 469.700,00 0.00 469.700,00

5 Ingressos patrimonials 1.762,00 0.00 1.762,00

7 Transferencies de capital 420.545,00 134.583,04 555.128,04

8
Incorporacio de romanents finanç. 
General

0,00 620.449,56 620.449,56

9 Passius Financers 82.765.00 0.00 82.765.00

TOTAL 1.747.737,00 755.032,60 2.502.769,60

SEGON. Exposar al públic mitjançant anunci al BOPB, per un termini de quinze dies,  durant 
els  quals  els  interessats  el  podran  examinar  i  presentar  reclamacions  davant  del  Ple. 
L'expedient  es  considerarà  definitivament  aprovat  si  durant  el  termini  esmentat  no  s'han 
presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d'un termini d'un mes per resoldre-
les. 

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, és aprovada per unanimitat, amb 4 
vots  a  favor  dels  regidors  de  Junts  per  Catalunya-Guardiola  de  Berguedà,  i  3  dels 
regidors de l’Agrupació d’Electors de Guardiola.

En el torn de debat el Sr. Alcalde informa que l’any és viu, els pressupostos van canviant, i per  
això s’ha tramitat un expedient de modificació del pressupost per incorporació de romanents; es 
proposa reincorporar 20.000 € més per festes, per si és necessari; s’ha rebut una subvenció de  
neteja de lleres de 19.000 € i s’ha previst a la modificació; també hi ha una partida de turisme 
per la Mina de Petroli, i de moment es traurà un contracte menor a l’espera de la licitació i 
poder iniciar com més aviat millor les visites a la Mina; també s’ha incrementat la partida de 
SOS, aquest any ha costat molt trobar socorristes estàvem adherits a la borsa de socorristes 
però va costar cobrir-ho; s’ha previst  una partida per l’externalització del  servei  de neteja i  
monitoratge de menjador ja que es van fer un procés selectiu i va quedar desert, s’ha optat per 
externalitzar els dos serveis; s’han previst 6000 € de transport perquè Ferrocarrills ha cedit una 
màquina de tren de les que feia els viatges a Guardiola, la màquina és a cost 0 i la previsió de 
6000 € és pel transport, la previsió és fer-la al lateral del costat del jardí de la petanca; s’han  
previst 18.000 € per les obres del carrer Indústria, i  uns 19.000 € pel desplaçament de les  
aigües de dalt; 102.000 € del programa de resiliència de Diputació per la millora de barris o fer  
espais més resilents; també s’ha previst una partida per posar reductors de velocitat a diferents 
trams del municipi els que es preveu col·locar són els de mitja lluna d’uns 10-12 cm d’alçada, i  
ocupen tota  l’amplada;  també Diputació  ha concedit  un ajut  extraordinari  de camins;  s’han 
previst actuacions al cementiri, concretament un mur de pedra que s’ha de refer; es proposa 
també comprar un cotxe nou per la brigada una Ford Courier d’uns 12.000 €; també s’ha previst  
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la  subvenció  del  centre  cívic  per  la  substitució  de la  caldera;  s’ha  contemplat  un escenari 
desmuntable de 80 m2 modular i els parcs infantils.

Per part de la Sra. Olga Saus es fa constar que fa dos anys que espera una reunió dels parcs  
infantils.

El Sr. Sensada respon dient que de moment està prevista la partida.

La Sra. Campoy manifesta que no entén perquè no es té en compte l’opinió de qui és l’usuari  
d’aquests serveis.

El Sr. Alcalde exposa que s’han vist pressupostos de Happy Ludic.

La Sra. Saus respon dient que n’hi ha de Happy Ludic que estan bé, i d’altres que no. Que hi ha 
una empresa de Navàs que munta parcs molt xulos, i que a vegades un parc ben muntat és  
millor que tres mal muntats. 

El Sr. Sensada exposa que no hi ha un model de parc mirat i decidit.

La Sra. Saus insisteix en què fora convenient mantenir una reunió, per parlar-ne perquè hi ha 
moltes coses per pensar amb un parc, i que hi ha molts models de parc, i tenir un bon parc pot 
ser  un  reclam  pel  poble.  Actualment  la  gran  majoria  dels  nens  de  Guardiola  van  al  de  
Terradellas tot i que no és un bon parc, perquè els d’aquí no són bon parcs.

El Sr. Sayes respon dient que no cal que els hi demanin a ells, que hi ha altres pares que 
també són usuaris als que se’ls podria demanar; que ells el que troben malament és que es diu 
que se’ls tindrà en compte però a l’hora de la veritat no se’l tindrà en compte.

La Sra. Campoy manifesta que és una pena que no es pugui treballar conjuntament i que la  
seva manera de governar de només ells, no creuen que sigui la més adequada.

La Sra. Saus exposa que ella creu que s’han de renovar els parcs, i si ara es renoven no es 
tornaran a renovar d’aquí a dos anys, per tant ja que es fa, cal fer-ho bé; que això és el mateix  
que va passar quan es va fer la zona d’autocaravanes, que en el seu dia se’ls va dir i no se’ls  
va tenir en compte. 

El Sr. Sayes fa constar que és una llàstima que s’utilitzi així el diner públic, i que els sap greu  
que són els diners de tots.

La Sra. Saus insisteix que els agradaria que els escoltessin amb el projecte de parcs que en 
van parlar al desembre de fa un any; que fa temps ho van demanar i els van dir que estava 
parat però que si han fet l’expedient d’incorporació de romanents és perquè ja ho tenen lligat.

El Sr. Lara respon dient que ho tenen mirat que els preocupa que sigui un parc que compleixi  
normativa.

La Sra. Saus contesta dient que és només pensar-ho i fer un parc xulo. 

Exposa també que en relació al tema de les lleres, quan està previst que es faci i si hi ha algun  
tipus de control perquè realment es netegi el riu.

El Sr. Alcalde respon dient que és un ajut que ha tret l’ACA i és exclusivament per la neteja de  
lleres, la idea és encomanar-ho a una empresa especialitzada i sota la direcció d’un tècnic i a  
l’època que es consideri més adequada. Ell considera que és una actuació necessària i es farà 
de forma immaculada.

El Sr. Sayes exposa que el que demanen és responsabilitat i que si es torna a fer, es faci bé, 
que és evident que s’ha de fer i convé.

La Sra. Saus demana si lo de la mina a l’octubre tira endavant.
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El Sr. Lara respon dient que sí que tira endavant, que ja s’han demanat els pressupostos un 
d’ells a Pedratur.

La Sra. Saus demana si s’ha demanat a Civitas.

El Sr. Alcalde respon dient que no.

La Sra. Saus exposa que si no hi ha reunió pels parcs infantils votarà en contra.

El Sr. Sensada respon dient que si que farà la reunió però que no la fa perquè canvïi el sentit  
del vot, però si vol es veuran demà al vespre per parlar-ne.

El Sr. Sayes exposa que també poden abstenir-se.

La Sra. Saus insisteix que si fan la reunió votaran a favor.

3.- PROPOSTA D’ACORD DE NOMENAMENT DEL JUTGE DE PAU SUBSTITUT

En compliment de l’acord adoptat per la Comissió de la Sala de Govern del Tribunal Superior 
de Justícia de Catalunya, i en compliment del que estableix l’article 5.1 del reglament 3/1995,  
dels Jutges de Pau, s’ha incoat de nou expedient pel nomenament del Jutge de pau substitut, al 
continuar vacant la plaça.

Vist l’expedient tramitat a l’empara de lo establert als articles 101 i següents de la Llei Orgànica 
del Poder Judicial.

Vist que únicament s’ha presentat proposta per part de la Sra. Joana Freixa Codina.

La Sra. Joana Freixa Codina, no incorre en cap causa d’incompatibilitat de les establertes a 
l’article 303 de la Llei Orgànica del Poder Judicial. 

Aquesta Alcaldia proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent acord:

Primer.- ELEGIR per a ocupar el càrrec de Jutge de Pau substitut a la Sra. Joan Freixa Codina.

Segon.-  COMUNICAR  el  present  acord  al  Jutge  Degà  del  Jutjat  de  Primera  Instància  i  
Instrucció de Berga, d'acord amb el que disposa l'article 7 del Reglament 3/1995, i article 101.3 
de la Llei Orgànica del Poder Judicial, als efectes dels corresponents nomenaments per la Sala 
de Govern del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, és aprovada per unanimitat, amb 4 
vots  a  favor  dels  regidors  de  Junts  per  Catalunya-Guardiola  de  Berguedà,  i  3  dels 
regidors de l’Agrupació d’Electors de Guardiola.

En el torn de debat el Sr. Alcalde manifesta que la plaça va quedar vacant, s’han fet diverses  
convocatòries i ha quedat vacant, des del Tribunal Superior de Justícia ens han insistit que cal  
cobrir la plaça, i aquest estiu es va presetar una candidata que és la que es proposa.

4.- ACORD RATIFICANT D’ADHESIÓ A L’ASSOCIACIÓ PEL DESENVOLUPAMENT RURAL 
DE LA CATALUNYA CENTRAL

Per  acord  de  la  Junta  de  Govern  Local  de  data  21  de  juny  de  2022,  es  va  aprovar  per 
unanimitat dels seus membres l’acord d’adhesió a l’Associació pel Desenvolupament Rural de 
la Catalunya Central, el contingut del qual es transcriu literalment a continuació:

ACORD  D’ADHESIÓ  A  L’ASSOCIACIÓ  PEL  DESENVOLUPAMENT  RURAL  DE  LA 
CATALUNYA CENTRAL
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El dia 3 de setembre de 2008 va tenir lloc a Berga, l’acte de constitució on es va procedir a 
aprovar definitivament per tots els membres la creació de l’Associació pel Desenvolupament 
Rural de la Catalunya Central, així com els estatus pels quals s’havia de regir  l’Ens. 

L’Associació pel Desenvolupament Rural de la Catalunya Central, é suna entitat sense ànim de 
lucre (Grup d’Acció Local), que té com objectiu l’aplicació d’una estratègia de desenvolupament  
local a través de la metodologia Leader en el marc del Pla Estratègic Nacional de la Política  
Agrària Comunitària, PEPAC 2023-2027.

En data 20 de maig del 2022, es publica al DOGC l’Ordre ACC/115/2022, de 17 de maig, per la 
qual es fa pública la convocatòria la convocatòria per a la selecció de Grups d’Acció Local, es 
dicten  les  normes  per  a  la  seva  presentació  i  els  criteris  de  selecció  d’estratègies  de 
desenvolupament local per a l’aplicació a Catalunya del desenvolupament local participatiu en 
el marc del Pla Estratègic Nacional de la Política Agrària Comunitària (PEPAC) 2023-2027, i  
s’aproven  les  bases  reguladores  dels  ajuts  per  a  la  preparació  de  les  estratègies  de 
desenvolupament local.

En el punt 6.2.2. apartat e) de l’Ordre es demana com a documentació a presentar la còpia dels 
acords  dels  plens  de  les  administracions  locals  corresponents  en  què  autoritzen  la  seva 
adhesió al grup.

Entenen que el municipi de Guardiola de Berguedà forma part de l’àmbit territorial elegible del  
PEPAC 2023-2027, segons annex 1 de l’Ordre ACC/115/2022, de 17 de maig i segons el mapa 
territorial, pertoca formar part del GAL: Associació pel Desenvolupament Rural de la Catalunya 
Central.

Atès que l’adopció d’aquest acord és competència d’aquesta Junta de Govern Local en virtut de 
les delegacions efectuades pel Sr. Alcalde d’aquest Ajuntament en data 9 de juliol de 2019.

La Junta de Govern Local, per unanimitat, ACORDA:

Primer: AUTORITZAR l’adhesió de l’àmbit territorial del municipi de Guardiola de Berguedà  al 
Grup d’Acció Local: Associació pel Desenvolupament Rural de la Catalunya Central.

Segon: Notificar el present acord a l’Associació pel Desenvolupament Rural de la Catalunya 
Central.

Tercer: Acreditar el representant de l’Ens municipal, amb nom JOSEP LARA TRISTANTE i DNI 
núm.  39.347.037-V,  i  correu  electrònic  laratj@diba.cat,  que  aquest  sigui  vigent  i  sinó  que 
notifiquin el canvi.

Quart: Estar d’acord en ostentar la condició de soci de ple dret del GAL.

A la vista del que s’ha deixat exposat es proposa al Ple de la Corporació,

PRIMER.- Ratificar l’acord adoptat per la Junta de Govern Local en sessió de data 21 de juny 
de 2022, AUTORITZANT l’adhesió de l’àmbit territorial del municipi de Guardiola de Berguedà 
al Grup d’Acció Local: Associació pel Desenvolupament Rural de la Catalunya Central, en els 
termes indicats a l’acord anteriorment transcrit.

SEGON.- Notificar el present acord a l’Associació pel Desenvolupament Rural de la Catalunya 
Central.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, és aprovada per unanimitat, amb 4 
vots  a  favor  dels  regidors  de  Junts  per  Catalunya-Guardiola  de  Berguedà,  i  3  dels 
regidors de l’Agrupació d’Electors de Guardiola.

El Sr. Alcalde informa aquest òrgan es dedica a demanar subvencions i ajudar a les empreses  
de nova creació per la gestió d’ajuts sobretot per empreses de nova creació.
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5.-   DONAR COMPTE DELS  DECRETS  D’ALCALDIA NÚM. 07/2022 a 17/2022  

El Ple de l’Ajuntament, es dóna per assabentat dels citats Decrets.

6.- DONAR COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LES JUNTES DE GOVERN NÚMS. 
11/2022 a 15/2022

El Ple de l’Ajuntament, es dóna per assabentat dels citats acords adoptats per la Junta 
de Govern. 

7.- INFORMES D’ALCALDIA

El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Morales, regidor d’obres que informa que s’han col·locat 
les lletres a l’entrada del poble i s’ha arreglat el jardí.

La Sra. Campoy demana perque el sòl de sota de les lletres no s’ha pintat sulfat de sofre com 
s’ha fet en d’altres punts del municipi.

El Sr. Alcalde contesta que es va fer perquè sino quedaria molt carregat amb el mateix color.

La Sra. Campoy exposa que s’hi pot donar el to i la intensitat que es vulgui.

El Sr. Morales intervé i manifesta que no es va fer per no carregar-ho més del compte. Es va fer 
d’un altre color per tal que ressaltés més.

Informa  que  s’està  arreglant  el  carrer  Indústria,  que  s’ha  solucionat  el  problema  s’han  fet 
imbornals nous, s’ha arranjat el blandón i ara s’arreglarà el problema que ha sorgit.

La Sra. Campoy demana quan es solucionarà i quina previsió hi ha.

El Sr. Alcalde respon dient que el problema està detectat, era impossible tornar a substituir el  
tub, el que ara es farà és recollir les aigües pluvials des de l’inici de la muntanya per canalitzar-
la fins a la zona de la piscina. El tub passava per sota d’una casa i havia cedit, ara s`està 
canalizant aquesta aigua i s’omplirà amb cubes de formigó. El carrer està arranjat i  ara es 
desviaran les aigües pluvials de la muntanya i s’arranjarà el problema.

La Sra. Campoy demana que si cau un gran xàfec passa pel tub podrit i que s’ha de resoldre  
com més aviat millor, perquè sinó d’aquí a un temps hi tornarà a haver el problema.

El Sr. Alcalde respon dient que el tub no s’ha tret, però s’ha col·locat un mallasso, com un pont i 
s’ha reforçat i quan es canalitzin les aigües aquestes quedaran canalitzades cap a l’altra banda, 
per tant quan plogui l’aigua anirà canalitzada cap a l’altra banda i que el Lluís ho està estudiant.

La Sra. Campoy exposa que amb aquest arranjament s’arreglarà també el problema dels veïns 
de sobre el BBVA. Que creu que s’hi ha de donar celeritat per evitar que torni a haver-hi el 
problema.

El Sr. Morales exposa que s’ha arreglat la carretera que va del carrer Indústria fins a Caballera,  
s’han arreglat les escales, baranes,  voreres,  s’han pintat  bancs i s’ha det el  manteniment i 
neteja de carrers, fonts,...

El Sr. Sayes demana què es el tub que passa pel Panxut per la passarel·la.

El Sr. Morales respon dient que es va preveure en casos de sequera i que anava de l’Avellaner 
cap al Panxut i que s’ha utilitzat aquest estiu per fer front a al sequera.
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El Sr. Sayes demana a qui correspon arreglar el dipòsit del Vilar.

El Sr. Lara respon dient que és ADF i que es demanarà un ajut conjuntament amb Bagà.

La Sra. Arasa informa que s’han reprès les caminades, dilluns es va fer una marxa nòrdica;  
s’està pintant la llar del pensionista, s’ha començat pel Bar i es faran la resta d’espais, ho està 
fent la brigada; el 2 d’octubre a la Llar es farà la festa de tardor, es farà un berenar amb música, 
el 23 d’octubre es farà la festa dels 80 anys, enguany hi ha 8 persones. 

Des  de  Torre  de  Guaita  ens  van  demanar  poder  demanar  un  ajut  com  a  Ajuntament  al 
Departament de Patrimoni, concretament a l’OSIC pel castell.

S’han reprès els tallers que es fan habitualment a al Llar,  enguany se’n farà un de músico 
teràpia, i un taller sobre flors de Nadal, guarniments, etc...

El Sr. Sensada informa que han començat el curs a l’Escola Bressol, s’han recuperat les dues 
aules; s’ha previst amb el pressupost dels parcs, la substitució del terra de l’Escola Bressol de 
sota els porxos amb una sola peça; amb una subvenció de plaques energètiques es preveu 
col·locar-hi plaques solars; s’ha tornat a la normalitat amb les festes i fires, es preveu poder fer 
la fira de tardor i del bolet.

En relació a l’Escola Bressol la Sra. Saus demana que hi ha un problema amb una finestra de 
l’aula polivalent de l’escola bressol.

El Sr. Morales respon dient que es va demanar al Manel i que està pendent que li arribi la peça 
que està obsoleta.

La Sra. Campoy demana qui col·locarà el panot del carrer Indústria. I si ho farà la Brigada

El Sr. Lara respon dient queno, que ho farà l’empresa que fa les obres.

La Sra. Saus exposa que enguany hi ha 2 grups i 20 nens; i  demana si s’han plantejat la 
possibilitat la tercera educadora, perquè la Llei així ho diu i amb el nombre de nens que hi ha 
s’hauria de preveure una tercera educadora que doni reforç a l’escola, i que creu que s’hauria 
de mirar, que es poden estudiar maneres.

El Sr. Lara respon dient que ho hauran d’estudiar perquè si s’ha de preveure una tercera plaça 
potser s’hauran d’incrementar costos.

La Sra. Saus exposa que la majoria d’escoles bressol cobren el preu públic dels 118 euros que 
marca el departament.

En relació a la fira el Sr. Sensada manfiesta que hi haurà exhibicions, una cursa d’obstacles i 
alguns tallers i jocs pels nens.

La Sra. Campoy demana informació sobre els punts selfies.

El Sr. Sensada respon dient que es posaran abans d’acabar l’any.

La  Sra.  Campoy  exposa  que  en  un  ple  es  va  parlar  d’un  material  infantil  que  hi  havia  a 
l’escorxador.

El Sr. Morales respon dient que hi ha unes boles.

La Sra. Saus exposa que hi havia unes boles, una piscina de boles i unes taules i cadires.

El Sr. Alcalde informa es col·locaran bandes reductores per reduir la velocitat al municipi.
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El Sr. Sayes demana si el què hi ha al davant de l’Escola està homologat i si s’han plantejat 
col·locar-ho.

El  Sr.  Alcalde  respon dient  que està  homologat  però  no es col·locarà perquè quan neva  la 
màquina lleva neu s’ho emporta i per això es considera oportú fer-ho formigonat.

Informa també que amb subvenció del programa de resiliència es vol fer una reforma integral del 
Barri Bastareny, amb la millora dels paviments,... el Lluís hi està treballant.

En relació al cementiri s’estan acabant les obres, està quedant molt bé i endreçat. La intenció és 
que per tots sants estigui acabat.

Informa que ha costat molt trobar un socorrista per la piscina igual que el monitoratge de menjador 
i neteja, per això s’ha optat aques any per externalitzar el servei.

En relació a la sala polivalent es va tramitar amb bombers un permís extraordinari per dur-hi els 
actes de la Festa Major.

La Sra. Saus exposa que té mala acústica, que fins diumenge hi va haver molt mal so, que a partir 
de les havaneres va millorar.

Demana què serà, perquè creuen que és un vull ser tot i no sóc res; que creuen que si es vol  
dedicar a Festes s’ha de millorar l’acústica, i si és un poliesportiu fan falta altres coses, no hi ha la  
previsió d’on es col·locarà la gent; quina funcionalitat se li vol donar.

El Sr. Alcalde exposa que volen que sigui una sala per fer-hi festes, que és cert que és un edifici  
que no està acabat, i s’ha de millorar l’acústica, que volen que si cal s’hi pugui fer la truitada, que si 
el CCR ho necessita hi pugui entrenar, que si ho necessiten els veterans per fer un partit també 
s’hi  pugui  destinar,  per  això té  l’alçada que té;  per  tant  la  seva idea és que sigui  un espai  
multifuncional viu per Guardiola. 

La Sra. Campoy demana què falta per acabar-la.

El Sr. Alcalde respon dient que falta la pestanya dels serveis, també hi va un magatzem algun 
despatx, també les instal·lacions d’aquest espai, un sistema domòtic per concentracions de CO2 i 
un sistema de resines pel terra, les finestres de la part de dalt.

En relació a la pista polivalent la Sra. Saus demana si que el que ha caigut tenen previst de fer-hi  
alguna cosa i mostra una foto.

El Sr. Alcalde respon dient que és el mateix que va passar l’estiu que és una junta i que ho 
arreglaran, que han de venir a arreglar-ho i netejar el policarbonat.

La Sra. Saus exposa que aquest any ha sigut el pitjor any de la piscina, que creu que no s’ha 
plantat la gespa amb prou antelació, que no donin l’excusa del regar,  que hi havia dies que 
semblava una cursa d’obstacles perquè hi havia moltes coses espatllades, rajoles, escales,... que 
el robot no debia funcionar perquè la piscina per dins estava verda. Que al març van demanar que 
ho preveissin i no ho han fet.

El Sr. Morales respon dient que ho miraran.

El Sr. Alcalde exposa que aquest any han tingut molts problemes amb l’aigua.

La Sra. Saus manifesta que no han demanat a la població que adoptés mesures.

El Sr. Alcalde respon dient que a través de les xarxes es va fer i es van trobar que en comptes de 
reduir-se el consum es va incrementar.

Es va reduir el reg al mínim per reduir el consum; es va fer aquesta connexió amb l’Avellaner per  
garantir el subministrament d’aigua.
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8.- PRECS I PREGUNTES  

Ja s’han formulat

I no havent-hi d’altres assumptes a tractar s’aixeca la sessió essent les 20.55 h, de tot el qual  
s’estén la present acta per mi la secretària que en dono fe. 
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	Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació el redactat de l’acta del ple ordinari de data 21 de juny de 2022.
	Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat, amb 4 vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 3 dels regidors de l’Agrupació d’Electors de Guardiola, s’acorda:
	Únic.- Aprovar per unanimitat i sense esmenes, el redactat de l’acta del ple ordinari de data 21 de juny de 2022.
	El Sr. Alcalde informa es col·locaran bandes reductores per reduir la velocitat al municipi.
	El Sr. Sayes demana si el què hi ha al davant de l’Escola està homologat i si s’han plantejat col·locar-ho.
	El Sr. Alcalde respon dient que està homologat però no es col·locarà perquè quan neva la màquina lleva neu s’ho emporta i per això es considera oportú fer-ho formigonat.
	Informa també que amb subvenció del programa de resiliència es vol fer una reforma integral del Barri Bastareny, amb la millora dels paviments,... el Lluís hi està treballant.
	En relació al cementiri s’estan acabant les obres, està quedant molt bé i endreçat. La intenció és que per tots sants estigui acabat.
	Informa que ha costat molt trobar un socorrista per la piscina igual que el monitoratge de menjador i neteja, per això s’ha optat aques any per externalitzar el servei.
	En relació a la sala polivalent es va tramitar amb bombers un permís extraordinari per dur-hi els actes de la Festa Major.
	La Sra. Saus exposa que té mala acústica, que fins diumenge hi va haver molt mal so, que a partir de les havaneres va millorar.
	Demana què serà, perquè creuen que és un vull ser tot i no sóc res; que creuen que si es vol dedicar a Festes s’ha de millorar l’acústica, i si és un poliesportiu fan falta altres coses, no hi ha la previsió d’on es col·locarà la gent; quina funcionalitat se li vol donar.
	El Sr. Alcalde exposa que volen que sigui una sala per fer-hi festes, que és cert que és un edifici que no està acabat, i s’ha de millorar l’acústica, que volen que si cal s’hi pugui fer la truitada, que si el CCR ho necessita hi pugui entrenar, que si ho necessiten els veterans per fer un partit també s’hi pugui destinar, per això té l’alçada que té; per tant la seva idea és que sigui un espai multifuncional viu per Guardiola.
	La Sra. Campoy demana què falta per acabar-la.
	El Sr. Alcalde respon dient que falta la pestanya dels serveis, també hi va un magatzem algun despatx, també les instal·lacions d’aquest espai, un sistema domòtic per concentracions de CO2 i un sistema de resines pel terra, les finestres de la part de dalt.
	En relació a la pista polivalent la Sra. Saus demana si que el que ha caigut tenen previst de fer-hi alguna cosa i mostra una foto.
	El Sr. Alcalde respon dient que és el mateix que va passar l’estiu que és una junta i que ho arreglaran, que han de venir a arreglar-ho i netejar el policarbonat.
	La Sra. Saus exposa que aquest any ha sigut el pitjor any de la piscina, que creu que no s’ha plantat la gespa amb prou antelació, que no donin l’excusa del regar, que hi havia dies que semblava una cursa d’obstacles perquè hi havia moltes coses espatllades, rajoles, escales,... que el robot no debia funcionar perquè la piscina per dins estava verda. Que al març van demanar que ho preveissin i no ho han fet.
	El Sr. Morales respon dient que ho miraran.
	El Sr. Alcalde exposa que aquest any han tingut molts problemes amb l’aigua.
	La Sra. Saus manifesta que no han demanat a la població que adoptés mesures.
	El Sr. Alcalde respon dient que a través de les xarxes es va fer i es van trobar que en comptes de reduir-se el consum es va incrementar.
	Es va reduir el reg al mínim per reduir el consum; es va fer aquesta connexió amb l’Avellaner per garantir el subministrament d’aigua.
	8.- PRECS I PREGUNTES
	Ja s’han formulat
	I no havent-hi d’altres assumptes a tractar s’aixeca la sessió essent les 20.55 h, de tot el qual s’estén la present acta per mi la secretària que en dono fe.
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